

Amazing 中国
CHINA 中国

9D7N
非凡西安

黄河壶口瀑布 / 波浪谷 / 雨岔大峡谷

UNIQUE CHARM OF XI'AN

YELLOW RIVER HUKOU WATERFALL / WAVE VALLEY /
YUCHA GRAND CANYON

Penang ✈ Xi'an

Tour Code: PCXIY-1

 **Golden**[®]
Destinations



China
中国

特别安排 SPECIAL ARRANGEMENTS

DIY体验: 制作小兵马俑
3晚五星酒店: 西安蓝溪酒店或同级
特色餐: 自助烧烤
DIY Experience: Make your own Terracotta Warrior
3 Nights Stay at 5-Star Hotel: Xi'an Lanxi Hotel or similar
Special Meals: HOT POT and BBQ Buffet

 中国南方航空
CHINA SOUTHERN AIRLINES


NO SHOPPING STOP
全程无购物站



Hukou Waterfall
壶口瀑布



Terracotta Warriors Museum
秦始皇兵马俑博物馆



Yucha Grand Canyon
雨岔大峡谷



Jingbian Wave Valley
波浪谷景区

行程次序, 以当地旅社安排为准。

*图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

*Pictures shown are for illustration purposes only



Hui Min Street
回民一条街



Xi'an City Wall
西安城墙



The Great Tang Dynasty Everbright City
大唐不夜城



精简行程

第一天 槟城 ✈️ 中转城市 ✈️ 西安 (机上用餐)

- ☑ 入住于机上

第二天 抵达西安 (午/晚)

- ☑ 午餐后, 入住酒店休息
- ☑ 西安城墙
- ☑ 书院门非遗文化书法一条街(明清风格)
- ☑ 西安城市漫步: 文艺老街区、湘子庙街、德福巷

第三天 西安 🚌 (40公里) 临潼 🚌 (40公里) 西安 (早/午/晚)

- *DIY 体验: 制作小兵马俑
- ☑ 秦始皇兵马俑(含单程电瓶车、导览器)

第四天 西安 🚌 (310公里) 甘泉县 🚌 (90公里) 延安 (早/午/晚)

- ☑ 甘泉雨岔大峡谷(含景区交通车)

第五天 延安 🚌 (150公里) 靖边 🚌 (150公里) 延安 (早/午/晚)

- ☑ 龙洲 丹霞地貌波浪谷(含玻璃桥)
- ☑ 延安当地夜市

第六天 延安 🚌 (150公里) 壶口 🚌 (300公里) 西安 (早/午/晚)

- ☑ 黄河壶口瀑布(含景区交通车)

第七天 西安 (早/午/一)

- ☑ 小雁塔 西安博物院
(每周二闭馆, 若遇景区取消团队预约制, 则改为参观其它博物馆)
- ☑ 购物体验: 西安大悦城购物中心
*建议晚餐在大悦城里自理, 自由发挥, 各色美食, 品牌餐饮/食肆/小吃 应有尽有
- ☑ 夜游大唐不夜城, 大雁塔音乐喷泉广场

第八天 西安 (早/午/晚)

- ☑ 大明宫国家遗址公园
(含电瓶车、地下微缩景观遗址)
- ☑ 回民一条街
- ☑ 钟鼓楼广场

第九天 西安 ✈️ 中转城市 ✈️ 槟城 (早/机上用餐)

- ☑ 送机

观光景点:

西安

- ◆ **秦始皇兵马俑博物馆** - 是中国最雄伟的古代地下军事博物馆。兵马俑被誉为“世界第八大奇迹”、“二十世纪考古史上的伟大发现之一”兵马俑遗址博物馆于1975年筹建, 1979年10月1日落成开放。
- ◆ **回民一条街** - 是回民区的一条街道, 大约500米左右, 南北走向, 特点是青石铺路, 绿树成荫, 路两旁一色仿明清建筑, 或餐饮, 或器物, 均由回民经营, 具有浓郁清真特色, 深受外来游客尤其是国外游客的喜爱。
- ◆ **西安城墙** - 中国现存规模最大, 保存最完整的古代城垣, 国家AAAAA级景区。
- ◆ **大唐不夜城** - 位于举世闻名的大雁塔脚下, 来西安旅游的必打卡之一, 大唐不夜城以盛唐文化为背景, 以唐风元素为主线, 是每一个中国人对盛唐的怀念, 万国来朝, 灯火阑珊的夜长安, 等待千年, 只为邂逅最美的大唐不夜城。
- ◆ **大雁塔音乐喷泉广场** - 亚洲最大的音乐喷泉广场, 夜晚流光溢彩, 大型激光水幕的喷泉可在6米高空充分燃烧低温爆开, 绝对是不可错过的感官体验。

壶口

- ◆ **黄河壶口瀑布** - 壶口瀑布是中国第二大瀑布, 世界上最大的黄色瀑布。黄河奔流至此, 两岸石壁峭立, 河口收束狭如壶口, 故名壶口瀑布。

靖边龙州丹霞地貌-波浪谷

- ◆ **波浪谷景区** - 位于陕西榆林靖边县龙州镇的一片丹霞地貌, 数公里的丹霞地貌因地处龙州盆地, 也被称为龙州丹霞, 既有美国亚利桑那州波浪谷景观, 又有羚羊峡谷风貌, 还尽有科罗拉多大峡谷的气势。

甘泉雨岔大峡谷

- ◆ **雨岔大峡谷** - 经过几亿万年前的强烈地震经过几百年雨水冲刷, 慢慢形成这样一个峡谷, 吸引了数万摄影爱好者前往, 专家称为“黄土高原自然地缝奇观”, 属于独一无二地质美景, 胜似美国亚利桑那佩奇附近的羚羊大峡谷。



✓ 7 早餐 / 7 午餐 / 6 晚餐

风味餐:

- ★ 葫芦鸡风味
- ★ 关中面食
- ★ 黄河大鲤鱼风味
- ★ 陕北小吃风味
- ★ 自助涮烤
- ★ 特色网红餐厅体验



酒店住宿 (7 晚)

- ✓ 西安高新假日酒店或同级 x2 晚
- ✓ 延安美居酒店或同级 x2 晚
- ✓ 西安蓝溪国际酒店 或同级 x3 晚

自费项目: 大型3D实景会跑的演艺《驼铃传奇》+非遗文化永兴坊“赠送摔碗酒体验”+百年沧桑-参观传统明清院落
注: 若遇驼铃传奇关闭或不可抗力因素则改为【大型室内舞台剧“千古情”】【人民币400/一人】

免责声明: 由于新冠肺炎疫情限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Giant Wild Goose Pagoda Music Fountain Square
大雁塔音乐喷泉广场



Bell and Drum Tower Square
钟鼓楼广场



*Picture Shown Is For Illustration Purposes Only
*图片只供参考
Flavor of Gourd Chicken
葫芦鸡风味



SCHEDULE

D1 **PENANG ✈️ TRANSIT CITY ✈️ XI'AN** (MOB)

- ☑️ Overnight on the plane

D2 **ARRIVAL IN XI'AN** (L/D)

- ☑️ After lunch, check-in at the hotel and rest
- ☑️ Xi'an City Wall
- ☑️ Shuyuanmen Cultural Street (Ming & Qing Dynasty style)
- ☑️ Stroll through Xi'an: old literary districts, Xiangzimiao Street, Defu Alley

D3 **XI'AN 🚗 (40KM) LINTONG 🚗 (40KM) XI'AN** (B/L/D)

- *DIY Experience: Make your own Terracotta Warrior
- ☑️ Visit the Terracotta Army of Emperor Qin (includes one-way buggy and audio guide)

D4 **XI'AN 🚗 (310KM) GANQUAN COUNTY 🚗 (90KM) YAN'AN** (B/L/D)

- ☑️ Yucha Grand Canyon in Ganquan (includes transport)

D5 **YAN'AN 🚗 (150KM) JINGBIAN 🚗 (150KM) YAN'AN** (B/L/D)

- ☑️ Wave Valley in Longzhou (includes the glass bridge)
- ☑️ Yan'an Night Market

D6 **YAN'AN 🚗 (150 KM) HUKOU 🚗 (150 KM) XI'AN** (B/L/D)

- ☑️ Hukou Waterfall on the Yellow River (includes transport)

D7 **XI'AN** (B/L/-)

- ☑️ Small Wild Goose Pagoda and Xi'an Museum (Closed on Tuesdays or if no group tickets are released, an alternative museum will be arranged)
- ☑️ Shopping experience: Xi'an Joy City Mall (Dinner suggestion: Explore and enjoy various cuisines, brands, restaurants, and street food at the mall on your own)
- ☑️ Night tour: Datang Everbright City, Big Wild Goose Pagoda Music Fountain Square

D8 **XI'AN** (B/L/D)

- ☑️ Daming Palace National Heritage Park (includes buggy and underground miniature site)
- ☑️ Muslim Quarter Street
- ☑️ Bell and Drum Tower Square

D9 **XI'AN ✈️ TRANSIT CITY ✈️ PENANG** (B/MOB)

- ☑️ Airport Transfer

TOURIST ATTRACTIONS:

XI'AN

- ◆ **The Museum of Qin Terracotta Warriors and Horses** - This is China's most magnificent ancient underground military museum. The Terracotta Army is hailed as the "Eighth Wonder of the World" and "One of the Greatest Archaeological Discoveries of the 20th Century." The museum was initiated in 1975 and officially opened on October 1, 1979.
- ◆ **Hui Min Street** - This is a street located in the Muslim Quarter, about 500 meters long, running from north to south. Its main features include a paved road of blue stones and lush green trees, with buildings styled after the Ming and Qing dynasties on both sides.
- ◆ **Xi'an City Wall** - The largest and best-preserved ancient city wall in China, and a 5A-rated national tourist attraction.
- ◆ **The Great Tang Dynasty Everbright City** - Located at the foot of the world-famous Giant Wild Goose Pagoda, this is one of the must-see places when visiting Xi'an. This shopping and entertainment area takes the culture of the prosperous Tang Dynasty as its backdrop, featuring Tang-style elements throughout. It is a place where every Chinese person can reminisce about the grandeur of the Tang Dynasty.
- ◆ **Giant Wild Goose Pagoda Music Fountain Square** - The largest music fountain square in Asia. At night, it is a dazzling sight, with large laser water curtains reaching heights of 6 meters, offering an unforgettable sensory experience.

HUKOU

- ◆ **Hukou Waterfall on the Yellow River** - The Hukou Waterfall is the second-largest waterfall in China and the largest yellow waterfall in the world. As the Yellow River flows through this narrow gorge, flanked by towering stone cliffs, it narrows at a point resembling the mouth of a kettle, hence the name "Hukou Waterfall."

JINGBIAN LONGZHOU DANXIA LANDFORM

- ◆ **Wave Valley Scenic Area** - This Danxia landform spans several kilometers and is known as Longzhou Danxia because of its location in the Longzhou Basin. It resembles the Wave Valley in Arizona, USA, and also features characteristics of Antelope Canyon, with the grandeur of the Grand Canyon in Colorado.

GANQUAN YUCHA GRAND CANYON

- ◆ **Yucha Grand Canyon** - This canyon was formed over billions of years, shaped by intense earthquakes and hundreds of years of rainwater erosion. Experts refer to it as the "natural crevice wonder of the Loess Plateau," a unique geological beauty that surpasses Antelope Canyon near Page, Arizona, USA.



✓ 7 Breakfasts / 7 Lunches / 6 Dinners

Special Cuisine:

- ★ Flavor of Gourd Chicken
- ★ Guanzhong Noodles
- ★ Yellow River Carp Speciality
- ★ Northern Shaanxi Snacks
- ★ Buffet Hot Pot and BBQ
- ★ Popular Restaurant Experience



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Xi'an High-Tech Zone Holiday Inn Express or similar class x 2 Nights
- ✓ Yanan Mercure Downtown or similar class x 2 Nights
- ✓ Xi'an Lanxi International Hotel or similar class x 3 Nights

Optional Tour: [Large-Scale 3D Live Performance "Legend of the Camel Bell" + Intangible Cultural Heritage Experience at Yongxingfang: Complimentary Bowl-Smashing Wine Tasting + Visit to a Century-Old Ming and Qing Dynasty Courtyard]

Note: If "Legend of the Camel Bell" is closed it will be replaced with [the large-scale indoor stage play "Eternal Love"]. [RMB400 / PAX]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

• 西安 XI'AN •



货币 Currency 	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used	
货币兑换率 Exchange Rate 	10 元 = 马币 6.20 10 CNY = MYR 6.20 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	中国 : +86 China : +86	
电压 Voltage 	电压 - 220伏特 Voltage - almost always 220 V	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"	
时差 Time Difference 	中国和马来西亚处于同一时区 China and Malaysia share the same time zone	行李托运 Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过23公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.	
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 7°C ~ 20°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 25°C ~ 35°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 25°C ~ 15°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 3°C ~ 7°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Boeing 787-800</p>			

Departure Date: 出发日期: <input type="text"/>	Flight: 航班行程: <input type="text"/>
Tour Fare: 团费: <input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费: <input type="text"/>
Tipping: 小费: <input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费: <input type="text"/>
Visa: 签证: <input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险: <input type="text"/>
	TOTAL: 总数: <input type="text"/>



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
 (230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: